

Förslag till dagordning för F-sektionsmöte onsdagen den 23/4 1969  
i Mck 10.

§ 1  
Mötets öppnande.

§ 2  
Frågan om mötets stadgeenliga utlysande.

§ 3  
Eventuella förändringar i dagordningen.

§ 4  
Val av justeringsmän och räknekarlar.

§ 5  
Föregående mötes protokoll.

§ 6  
Meddelanden.

§ 7  
Frågan om föregående styrelses ansvarsfrihet.

§ 8  
Eventuellt bidrag till Fjällresan.<sup>x)</sup>

§ 9  
Angående stereoanläggning till Focus.<sup>xx)</sup>

§ 10  
Ändring av sektionsfärgen.<sup>xxx)</sup>

§ 11  
Övriga frågor.

§ 12  
Mötet avslutas.

x) Då två styrelsemedlemmar är involverade i Fjällresan, önskar styrelsen rådgöra med sektionsmötet.

xx) Styrelsen föreslår sig utfå 1200:- ur F-fonden för inköp av stereoanläggning till Focus. Detta för att 1) göra Focus till Focus (= brännpunkt = samlingspunkt), 2) hjälpa 6-mästeriet ordna små trevliga träffar, på Focus såväl som annorstädes.

xxx) Absolut fullständigt totalt utan kommentar.  
(Vice ordf. torde reservera sig.)

Styrelsen/~~EA~~

Protokoll fört vid F-sektionsmöte i Mek 10 den 23/4 1969.  
Närvarande c:a 20 personer.

§ 1

Ordförande m.a.o. Anders förklarade mötet öppnat.

§ 2

Mötet fann sig vara stadgeenligt utlyst.

§ 3

Dagordningsförslaget godkändes, sedan § 7 flyttats till § 10,5.

§ 4

Lulle och Sture W. valdes till justeringsmän och räknekarlar.

§ 5

Föregående mötes protokoll godkändes efter div. ändringar.

§ 6

Under punkt Meddelanden berättade först Anders om sitt besök i Stockholm hos STF den 7/3. Förtalade även att K-G Strid är TFF:s representant på Chalmers.

Det redogjordes för den senaste <sup>a/</sup>gsquen, även kallad Fest, som inleddes med konsert i samarbete med PU.

Gustaf sade att U68 är ytterst viktigt och erinrade om diskussionen den 6:e maj. Kursvärderingarna har inte gett så bra resultat; kommentarer fattas. Det skulle bli information för F 3 den 5:e maj.

~~INBILDNINGAR~~ Involverade redogjorde för hemförandet av Rubia Tinctorum från Lund. Vårdnadshavare Gunnar Wivardsson berättade om dess nuvarande tyvärr ganska sorgliga tillstånd.

BC meddelade sig anse, att rent moraliskt kan man ej kalla en människa klump.

Lars Bråthe sade, att luffarschacksturneringen kommit igång.

Det ena fadderbarnet skall vi behålla ett år till. Nästan alla tillfrågade har lämnat bidrag.

Gunnar Lagerlöf meddelade på förfrågan, att förutom Scientific American prenumererar vi numera på Life, Vi, Tofsen, Spionen, Ordo och Osqledaren.

Det förtalades att Fantomens skapare var svensk.

§ 7

§ 8

Gunnar Lagerlöf i egenskap av kassör och Jan Åberg och BC i egenskap av fjälllymlar informerade om det av fjällresenärerna sökta anslaget till utrustning. Diskussionen som följde rörde huvudsakligen hur mycket som kunde utdelas med hänsyn till motionsfondens storhet (småhet). Anders Jansson tyckte att verktyg kunde samtidigt användas som Focusverktyg.

Bohlin satt tyst.

Mötet beslöt rekommendera ett anslag stort 150:- kronor.

§ 9

Gunnar Wivardsson inledde med att redogöra för det framkomna förslaget till stereoanläggning: Radiola sterett á 1200:- på 2x8 watt med grammofon B 52. Talte om vilken nytta den skulle göra vid lördagsträffar <sup>a/</sup> Focus. Hans Forsström understödde med att tala om hur svårt det är att låna en anläggning. Ulf Bohlin talade varmt om fältmässighet. Alternativet bandspelare (fältmässigare) diskuterades. Gunnar W. påpekade dess bristande kom<sup>a/</sup>abilitet. Sektionsägda skivor <sup>b/</sup>öskade en del. Beträffande förvaltningen framkom förslag dels om att låsa in hela anläggningen, dels om att bara låsa in grammofonen.

Sedan det framkommit, att E-sektionen fått en anläggning skänkt av Philips beslöts att:

1) Styrelsen skulle med alla till buds stående medel och Ulf Bohllins hjälp tiggas en anläggning. 2) Om tiggeriet misslyckas inköpa anläggning för c:a 1200:- kronor.

#### § 10

Gunnar W. förevisade sin halsduk, som förslag till ny sektionsfärg.

Ulf ville ta till protokollet att "Smaken är som baken delad". Gunnar kom med ett allvarligare förslag om att byta till orange. Ulf förmodade att Rubian snart skulle vara svart, så Lund skulle tvingas byta färg.

Ett yrkande från Jan Thörnblom om att, i fall sektionsfärgen bytes, fjällresenärerna beviljas 500:- kronor för utbytande av flaggan i Kebnekaise toppstuga, avslogs med 9 - 9 och ordförandes utslagsröst.

Orangefärgen diskuterades allvarligt, men det enda som beslöts var att man skulle ge styrelsen tillstånd att vid besök i Lund bära liten orange knapp.

§ 10,5 Utgick p.g.a. Handers frånvaro.

#### § 11

Anders Jansson ville ha 75:- kronor till verktyg till Focus. Styrelsen och Focusvärden skulle ha tillgång till dessa verktyg. Beslöts enligt Anders förslag.

Om ordningen på Focus taltes som vanligt.

Hans visste inte var Pripps ligger. Medelade på förfrågan att anledningen till att man köpte burköl var att det kostade 1:15 fritt levererat.

Crister Ivarsson spratt till och frågade om han kunde köpa på samma villkor.


Ulf frågade vart de slipsar som styrelsen för många år sedan hade har tagit vägen. Styrelsen lovade högtidligen utreda detta. Sture W. ville ha något utrymme att förvara gymnastikkläder i och mötet beslöt följaktligen att Sture skulle hjälpa styrelsen utreda denna fråga.

Ulf sade åt alla att gå och städa och

#### § 12

Mötet avslutades.

Göteborg 19/5 1969

  
.....-  
Eva Johnson, sekr.

Josteras: lelle